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A bizottság tagjai közül jelen vannak: Molnárka Gábor Zoltán elnök, Varga Dániel alelnök, Gomilkó 
Henrik bizottsági tag, Gulyás Gergely Kristóf bizottsági tag, dr. Molnár Gábor bizottsági tag

További jelenlévők: Hajba Norina irodavezető, Légárné Gulyás Rita irodavezető, Szincsák István 
irodavezető, Takács Anikó irodavezető, Zsoldos Orsolya irodavezető, Ferenczy Csaba csoportvezető, 
Koncsek Mária csoportvezető, Volosin Katalin csoportvezető, dr. Háner Fanni Viola jogi referens, 
Szász Zsombor közpolitikái koordinátor, Krieser Andrea, a Szociális és Gyermekjóléti Szolgáltatási 
Központ vezetője, Katinszki Ferencné, a Brunszvik Teréz Budavári Óvodák intézményvezetője, 
Koppány Ivett, a Budavári Önkormányzat Egyesített Bölcsőde intézményvezetője, Békési Zoltán, a 
Házgondoksági Kft. ügyvezetője

Az ülés helyszíne:

Az ülés kezdete:

Az ülés vége: 

jegyzőkönyvvezető:

Polgármesteri Hivatal földszinti tanácsterme (Budapest, Kapisztrán tér 1.) 

8:04 óra 

8:53 óra

Péterfi Annamária

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: köszöntötte a megjelenteket. Jelezte, hogy a bizottság jelenleg nem 
határozatképes.

Az elnök 75 perc szünetet rendelt el.

SZÜNET UTÁN:

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: megállapította, hogy a bizottság négy fővel határozatképes, és az ülést 
megnyitotta. Az ülés jegyzőkönyvének hitelesítésére felkérte Varga Dániel alelnök urat.
Javasolja, hogy vegyék napirendre az „A Malvin-Ház Szolgáltató Nonprofit Kft.-vel történő ellátási 
szerződés megkötése", az „A Kapocs a Gyermekekért Nonprofit Kft. fenntartásában működő Csiribiri 
Családi Bölcsődével feladat-ellátási szerződés megkötése" és a „„Tájékoztató kiadvány nyomdai 
szolgáltatása" tárgyú közbeszerzési eljárás fedezete" tárgyú sürgősségi előterjesztéseket 20., 21. és 
24. napirendi pontként - utóbbit zárt ülés keretében tárgyalnák meg.
Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel a sürgősségi előterjesztések napirendre vételét.

A bizottság 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága 
103/2022. (VI. 22.1 GIB határozata
a Gazdasági és Jogi Bizottság ülésének napirendjéről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága úgy határoz, hogy a 2022. június 22-i ülésének napirendjére felveszi a

- A Kapocs a Gyermekekért Nonprofit Kft. fenntartásában működő Csiribiri Családi 
Bölcsődével feladat-ellátási szerződés megkötése (20. napirendi pont),

- A Malvin-Ház Szolgáltató Nonprofit Kft.-vel történő ellátási szerződés megkötése 
(21. napirendi pont),
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- „Tájékoztató kiadvány nyomdai szolgáltatása" tárgyú közbeszerzési eljárás 
fedezete (24. napirendi pont), 

tárgyú sürgősségi előterjesztéseket.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: javasolja, hogy az „A „Batthyány tér részleges felszíni átalakítása" 
tárgyú közbeszerzési eljárás eredménye" és a „„Tájékoztató kiadvány nyomdai szolgáltatása" tárgyú 
közbeszerzési eljárás fedezete" napirendi pontok megtárgyalására rendjenek el zárt ülést. 
Megállapította, hogy a bizottság 2 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett nem támogatta a javaslatot.

Varga Dániel, alelnök: a tájékoztató kiadványra vonatkozó előterjesztés tegnap éjjel érkezett, ezért 
reggel tudta elolvasni. Megkérdezte, hogy mindenképpen zárt ülésben kell-e tárgyalni a kérdést; mi 
ennek az indoka.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: közbeszerzési eljárásról van szó, ami tartalmazhat olyan információt, 
ami miatt az önkormányzatnak az érdeke az, hogy ennek egy része ne kerüljön nyilvánosságra.

Varga Dániel, alelnök: a határozati javaslat 1. pontja vonatkozik a közbeszerzési eljárásra, a 2. pont 
azonban nem arra vonatkozik.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: a 2. pont a közbeszerzési eljáráshoz kapcsolódó fedezet biztosításáról 
szól.

Varga Dániel, alelnök: lehetne, hogy azt zárt ülésben tárgyalják, ami a közbeszerzési eljárásról szól, a
2. pont azonban véleménye szerint nem a közbeszerzési eljárásról szól, így annak zárt ülésben 
történő tárgyalásával nem ért egyet.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: ha fedezet biztosításáról szól, annak lehet kihatása a közbeszerzési 
eljárás eredményére.

Varga Dániel, alelnök: a korábbi közbeszerzési eljárás összegéhez kíván többlettámogatást adni a 2. 
pont.

Légárné Gulyás Rita, irodavezető: az 1. és 2. pont is a fedezet biztosításáról szól, csak külön szerepel 
a 2022. évi és 2023. évi; az 1. pont a 2022. évre, a 2. pont a 2023. évre vonatkozik.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: egyetért abban képviselő úrral, hogy nem szerencsés sürgősségi 
módon benyújtani ilyen jellegű előterjesztést, de nyilvánvalóan volt oka annak, hogy ennyire későn 
kapták meg.

Varga Dániel, alelnök: véleménye szerint másról szól a 2. pont, de javasolta, hogy elnök úr ismételten 
tegye fel szavazásra a kérdést. Zárt ülésben ki fogja fejteni, hogy meglátása szerint miért szól másról.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: képviselő úr javaslatára ismételten szavazásra tette fel a javaslatot, 
hogy az „A „Batthyány tér részleges felszíni átalakítása" tárgyú közbeszerzési eljárás eredménye" és a 
„„Tájékoztató kiadvány nyomdai szolgáltatása" tárgyú közbeszerzési eljárás fedezete" tárgyú napirendi 
pontok megtárgyalására rendjenek el zárt ülést.
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A bizottság 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
104/2022. (VI. 22.) GIB határozata
a Gazdasági és Jogi Bizottság ülésének napirendjéről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága úgy határoz, hogy a 2022. június 22-i ülésén az „A „Batthyány tér részleges felszíni 
átalakítása" tárgyú közbeszerzési eljárás eredménye" és a „„Tájékoztató kiadvány nyomdai 
szolgáltatása" tárgyú közbeszerzési eljárás fedezete" tárgyú napirendi pontok 
megtárgyalására zárt ülést rendel el.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: szavazásra tette fel a fentiekkel kiegészített napirendi javaslatot.

A bizottság 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága 
105/2022. (VI. 22.) GIB határozata 
a Gazdasági és Jogi Bizottság ülésének napirendjéről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága a 2022. június 22-i ülésének napirendjét az alábbiak szerint fogadja el:

Nyilvános ülésen:

1. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat tulajdonában álló közterületek 
használatáról szóló 18/2020. (X.7.) önkormányzati rendelete módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

2. A szociális és gyermekjóléti pénzbeli, természetbeni és személyes gondoskodást nyújtó 
ellátásokról szóló 6/2015. (II. 27.) önkormányzati rendelet módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

3. A gyermekétkeztetési térítési díjakról, valamint a nyári napközis tábort igénybevevő nem 
kerületi gyermekek után fizetendő térítési díjról szóló 10/2013. (11.28.) önkormányzati 
rendelet módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

4. A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete szervezeti és 
működési szabályzatáról szóló 12/2019. (XI. 28.) önkormányzati rendelet módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

5. Tájékoztató Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2022. évi közbeszerzési 
tervének negyedéves teljesítéséről
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester
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6. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2022. évi közbeszerzési tervének 
módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

7. A Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság Alapító okiratának 
módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

8. Az I. kerületi Házgondnoksági Kft. 2021. évi beszámolójának elfogadása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

9. A Czakó utcai Sport- és Szabadidőközpont üzemeltetésének és sportszolgáltatásainak 
fejlesztése
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

10. A 2022. évi védőoltások biztosításához szükséges oltóanyagok beszerzésére vonatkozó 
adásvételi szerződés és együttműködési megállapodás módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

11. Budapest Gyógyfürdői és Hévizei Zártkörűen Működő Részvénytársasággal történő 
együttműködési keretszerződés megkötése
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

12. A Kosztolányi Dezső Gimnázium és a regensburgi Goethe Gimnázium 
partnerkapcsolatának támogatása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

13. A Márai Sándor Kulturális Közhasznú Közalapítvány elszámolásának elfogadása és 
részére 10 000 000 Ft összegű támogatás nyújtása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

14. A Budai Vároltalmazó Közalapítvány által 2021. évben igénybe nem vett támogatási 
összeg visszafizetése és részére a 2022. évi tevékenységére 10 000 000 Ft összegű 
támogatás nyújtása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

15. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete szervezeti és 
működési szabályzatáról szóló 12/2019.0(1.28.) önkormányzati rendelet módosításáról
Előterjesztő: Gulyás Gergely Kristóf képviselő

16. Módosító előterjesztés Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2022. évi 
költségvetéséről szóló 1/2022. (II. 28.) önkormányzati rendelet módosítására
Előterjesztő: Gulyás Gergely Kristóf képviselő

17. A Digitális Okosjáték Óvodásoknak két intézményünknél történő bevezetése
Előterjesztő: Varga Dániel képviselő

18. A Nyár a Márián kulturális programsorozat fedezetének biztosítása
Előterjesztő: Molnárka Gábor Zoltán képviselő
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19. A Toldy Ferenc Gimnázium mozaikjának felújítása
Előterjesztő: Varga Dániel képviselő

20. A Malvin-Ház Szolgáltató Nonprofit Kft.-vel történő ellátási szerződés megkötése
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

21. A Kapocs a Gyermekekért Nonprofit Kft. fenntartásában működő Csiribiri Családi 
Bölcsődével feladat-ellátási szerződés megkötése
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

22. Egyebek

Zárt ülésen:

23. A „Batthyány tér részleges felszíni átalakítása" tárgyú közbeszerzési eljárás eredménye
Előterjesztő: Molnárka Gábor Zoltán elnök

24. „Tájékoztató kiadvány nyomdai szolgáltatása" tárgyú közbeszerzési eljárás fedezete
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

1. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat tulajdonában álló közterületek
használatáról szóló 18/2020. (X.7.) önkormányzati rendelete módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Varga Dániel, alelnök: módosító javaslata a következő, mellyel a Városfejlesztési és Környezetvédelmi 
Bizottság ülésén már élt. Javasolja, hogy a rendelet-tervezet 1. § (2) bekezdésének 8. pontja 
módosuljon: a „350 W névleges teljesítményű vagy 25 km/h" szövegrészben az „és" szó „vagy" szóra 
módosuljon. Ez azért szükséges, hogy a szolgáltatók meg tudjanak felelni a helyi rendeletnek. Ennek 
lényege az, hogy a Budapesten bérbeadott elektromos rollerek 80%-a 350 W-nál nagyobb 
teljesítményre képes, és ha előírják kötelező jelleggel a 350 W-ot, akkor nagyon sok szolgáltató ennek 
nem fog tudni megfelelni. A teljesítménykorlátozás maga igazából nem is indokolt; a „vagy" bent 
hagyja a lehetőségét a 350 W-nak, de a bizottságra bízza, hogy a 350 W-ot húzzák-e ki a rendeletből, 
és csak a 25 km/h maximális sebességkorlátozás maradjon. Ez a gyakorlatban úgy néz ki, hogy hiába 
500 W-os egy roller, ha digitálisan be van állítva, hogy maximum 25 km/h-val tud menni, mert akkor 
fizikailag nem fog gyorsabban menni önerőből az eszköz, és a nagyobb teljesítmény adott esetben a 
kerület utcáin jó is lehet, hiszen ha egy dombos területen nagyobb a roller teljesítménye, akkor fel tud 
menni az adott sebességgel. Tudomása szerint a budapesti roller szolgáltatók flottájának 80%-a 
ennél a teljesítménynél nagyobb teljesítménnyel rendelkezik, de 100%-a le van korlátozva 25 km/h-s 
teljesítménybe. Bár a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság ülésén a „vagy" szócskát 
javasolták cserélni, most azt javasolja, hogy húzzák ki a 350 W-ot, mert ezáltal a félreértéseket el lehet 
kerülni.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: érti képviselő úr koncepcióját és nincs is ellenére, de tekintettek arra, 
hogy most érkezett a javaslat, így nem tudja hogyan értelmezni. Természetesen felteszi szavazásra,
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de javasolja, hogy a képviselő-testületi ülésig írásos módon jelezze, mert úgy megalapozottabb 
döntést tudnának hozni.

Varga Dániel, alelnök: írásban már nem fogja jelezni, mert a bizottság hozott egy módosító javaslatot, 
tehát tudnak szavazni a szakbizottság módosító javaslatáról. A helyi rendeletet a fővárosi rendelet 
alapján módosították, és a fővárosi rendelet ezt a tényt figyelmen kívül hagyta, tehát a valóságnak 
nem felel meg. A fővárosi rendelet szabályai most lesznek bevezetve, mert június 15. után volt 
lehetséges új díjakat, illetve egyéb árakat emelni a közterület vonatkozásában is, és ez azért nagyon 
fontos, mert ezzel a hibával a Főváros még nem találkozott. Korábbi szakmai egyeztetéseken már 
jelezte számukra, hogy ez a valóságnak nem felel meg, de ha ez kerül elfogadásra, akkor szembe 
mennek a megkötött hatósági szerződéseikkel, és nagyon furcsa helyzetbe kerülnek. A szakmai 
megalapozás tehát az, hogy a flották teljesítménye nem ebben a teljesítmény kategóriában van 
meghatározva; 25 km/h-val tudnak menni, tehát a közúti biztonságot semmi nem veszélyezteti ilyen 
módon.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság módosító 
indítvánnyal élt a testület felé, ami figyelembe fognak venni a testületi ülésen.
Szavazásra tette fel a képviselő úr módosító indítványát.

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
106/2022. (VI. 22,1 GIB határozata
a Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat tulajdonában álló közterületek használatáról 
szóló 18/2020. (X.7.) önkormányzati rendelete módosításáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága 2 igen, 2 nem szavazattal nem támogatja Varga Dániel „A Budapest I. kerület 
Budavári Önkormányzat tulajdonában álló közterületek használatáról szóló 18/2020. (X.7.) 
önkormányzati rendelete módosítása" tárgyú előterjesztéshez benyújtott képviselői módosító 
indítványát, mely szerint a rendelet-tervezet 2. § (2) bekezdése szerinti 8. pontban szereplő 
„350 W névleges teljesítményű" szövegrész kerüljön törlésre.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő rendeletalkotási 
javaslatot.

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága 
107/2022. (VI. 22.1 GIB határozata
a Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat tulajdonában álló közterületek használatáról 
szóló 18/2020. (X.7.) önkormányzati rendelete módosításáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága 2 igen, 2 nem szavazattal elutasításra javasolja a Képviselő-testületnek az „A 
Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat tulajdonában álló közterületek használatáról 
szóló 18/2020. (X.7.) önkormányzati rendelete módosítása" tárgyú előterjesztésben szereplő 
rendeletalkotási javaslatot.
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Gulyás Gergely Kristóf bizottsági tag megérkezett az ülésterembe, ezáltal a bizottság létszáma
5 főre növekedett.

2. A szociális és gyermekjóléti pénzbeli, természetbeni és személyes gondoskodást nyújtó 
ellátásokról szóló 6/2015. (II. 27.) önkormányzati rendelet módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra tette fel az 
előterjesztésben szereplő rendeletalkotási javaslatot.

A bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
108/2022. jVL 22.1 GIB határozata
a szociális és gyermekjóléti pénzbeli, természetbeni és személyes gondoskodást nyújtó 
ellátásokról szóló 6/2015. (II. 27.) önkormányzati rendelet módosításáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A szociális és gyermekjóléti 
pénzbeli, természetbeni és személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló 6/2015. (II. 27.) 
önkormányzati rendelet módosítása" tárgyú előterjesztésben szereplő rendeletalkotási 
javaslatot.

3. A gyermekétkeztetési térítési díjakról, valamint a nyári napközis tábort igénybevevő nem 
kerületi gyermekek után fizetendő térítési díjról szóló 10/2013. (11.28.) önkormányzati 
rendelet módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra tette fel az 
előterjesztésben szereplő rendeletalkotási javaslatot.

A bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
109/2022. iVL 22.) GIB határozata
a gyermekétkeztetési térítési díjakról, valamint a nyári napközis tábort igénybevevő nem 
kerületi gyermekek után fizetendő térítési díjról szóló 10/2013. (11.28.) önkormányzati rendelet 
módosításéról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A gyermekétkeztetési térítési 
díjakról, valamint a nyári napközis tábort igénybevevő nem kerületi gyermekek után fizetendő 
térítési díjról szóló 10/2013. (II.28.) önkormányzati rendelet módosítása" tárgyú 
előterjesztésben szereplő rendeletalkotási javaslatot.
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4. A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete szervezeti és 
működési szabályzatáról szóló 12/2019. (XI. 28.) önkormányzati rendelet módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra tette fel az 
előterjesztésben szereplő rendeletalkotási javaslatot.

A bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
110/2022. (VI. 22.) GIB határozata
a Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete szervezeti és működési 
szabályzatáról szóló 12/2019. (XI. 28.) önkormányzati rendelet módosításáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Budapest I. Kerület Budavári 
Önkormányzat Képviselő-testülete szervezeti és működési szabályzatáról szóló 12/2019. (XI. 
28.) önkormányzati rendelet módosítása" tárgyú előterjesztésben szereplő rendeletalkotási 
javaslatot.

5. Tájékoztató Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2022. évi közbeszerzési 
tervének negyedéves teljesítéséről
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra tette fel az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 3 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
111/2022. (VI. 22.) GIB határozata
a Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2022. évi közbeszerzési tervének negyedéves 
teljesítéséről

Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága a Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2022. évi közbeszerzési tervének 
teljesítéséről szóló negyedéves tájékoztatót elfogadja.
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester
Végrehajtásért felelős: Beruházási és Városüzemeltetési Iroda
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6. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2022. évi közbeszerzési tervének 
módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra tette fel az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
112/2022. (VI. 22.) GIB határozata
a Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2022. évi közbeszerzési tervének 
módosításáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága 2 igen szavazattal, 3 tartózkodás mellett elutasításra javasolja a Képviselő
testületnek az „A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2022. évi közbeszerzési 
tervének módosítása" tárgyú előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

7. A Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság Alapító okiratának 
módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra tette fel az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
113/2022. A/l. 22.) GIB határozata
a Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság Alapító Okiratának 
módosításáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Budavári Kulturális Nonprofit 
Korlátolt Felelősségű Társaság Alapító okiratának módosítása" tárgyú előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

8. Az I. kerületi Flázgondnoksági Kft. 2021. évi beszámolójának elfogadása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: az előterjesztésben két javaslat szerepel; az „A" változat szerint 
elfogadják, a „B" változat szerint nem fogadják el a beszámolót.

Gulyás Gergely Kristóf, bizottsági tag: ha csak egy változat lenne, miszerint elfogadják, és nem 
fogadják el, akkor kérdése, hogy az nem a nem fogadják el lenne-e. Kérdése, hogy miért van két külön 
határozat.
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Molnárka Gábor Zoltán, elnök: a lényeg, hogy elfogadják-e vagy sem. így lett előkészítve, hogy minden 
lehetőségre fel legyenek készülve.
További kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő „A" 
határozati javaslatot.

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
114/2022. (VI. 22.) GIB határozata
az I. kerületi Házgondnoksági Kft. 2021. évi beszámolójának elfogadásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi
Bizottsága 2 igen, 3 nem szavazattal elutasításra javasolja a Képviselő-testületnek a „Az I. 
kerületi Házgondnoksági Kft. 2021. évi beszámolójának elfogadása" tárgyú előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: tehát a „B" változatot fogadták el.

dr. Háner Fanni Viola, jogi referens: elnök úr az „A" változatot tette fel szavazásra, de szavazhatnak a 
„B"javaslatról is.

9. A Czakó utcai Sport- és Szabadidőközpont üzemeltetésének és sportszolgáltatásainak 
fejlesztése
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra tette fel az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 3 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
115/2022. (VI. 22.) GIB határozata
a Czakó utcai Sport- és Szabadidőközpont üzemeltetésének és sportszolgáltatásainak 
fejlesztéséről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Czakó utcai Sport- és 
Szabadidőközpont üzemeltetésének és sportszolgáltatásainak fejlesztése" tárgyú 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

10. A 2022. évi védőoltások biztosításához szükséges oltóanyagok beszerzésére vonatkozó 
adásvételi szerződés és együttműködési megállapodás módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra tette fel az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.
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A bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
116/2022. (VI. 22.) GIB határozata
a 2022. évi védőoltások biztosításához szükséges oltóanyagok beszerzésére vonatkozó 
adásvételi szerződés és együttműködési megállapodás módosításáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A 2022. évi védőoltások 
biztosításához szükséges oltóanyagok beszerzésére vonatkozó adásvételi szerződés és 
együttműködési megállapodás módosítása" tárgyú előterjesztésben szereplő határozati 
javaslatot.

11. Budapest Gyógyfürdői és Hévizei Zártkörűen Működő Részvénytársasággal történő 
együttműködési keretszerződés megkötése
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra tette fel az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
117/2022. M. 22.) GIB határozata
a Budapest Gyógyfürdői és Hévizei Zártkörűen Működő Részvénytársasággal történő 
együttműködési keretszerződés megkötéséről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Budapest Gyógyfürdői és Hévizei 
Zártkörűen Működő Részvénytársasággal történő együttműködési keretszerződés 
megkötése" tárgyú előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

12. A Kosztolányi Dezső Gimnázium és a regensburgi Goethe Gimnázium 
partnerkapcsolatának támogatása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra tette fel az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága 
118/2022. (VI. 22.) GIB határozata
a Kosztolányi Dezső Gimnázium és a regensburgi Goethe Gimnázium partnerkapcsolat 
támogatásának elbírálásáról
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A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Kosztolányi Dezső Gimnázium 
és a regensburgi Goethe Gimnázium partnerkapcsolatának támogatása" tárgyú 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

13. A Márai Sándor Kulturális Közhasznú Közalapítvány elszámolásának elfogadása és 
részére 10 000 000 Ft összegű támogatás nyújtása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra tette fel az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
119/2022. jVL 22.1 GIB határozata
a Márai Sándor Kulturális Közhasznú Közalapítvány elszámolás elfogadásáról és részére 
10 000 000 Ft összegű támogatás nyújtásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Márai Sándor Kulturális 
Közhasznú Közalapítvány elszámolásának elfogadása és részére 10 000 000 Ft összegű 
támogatás nyújtása" tárgyú előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

14. A Budai Vároltalmazó Közalapítvány által 2021. évben igénybe nem vett támogatási 
összeg visszafizetése és részére a 2022. évi tevékenységére 10 000 000 Ft összegű 
támogatás nyújtása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén, elsőként szavazásra tette fel az 
előterjesztésben szereplő, 2021. évben igénybe nem vett támogatási összeg visszafizetéséről és az 
elszámolás jóváhagyásáról szóló határozati javaslatot.

A bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága 
120/2022. (VI. 22.1 GIB határozata
a Budai Vároltalmazó Közalapítvány által 2021. évben igénybe nem vett támogatási összeg 
visszafizetéséről és az elszámolás jóváhagyásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Budai Vároltalmazó 
Közalapítvány által 2021. évben igénybe nem vett támogatási összeg visszafizetése és részére 
a 2022. évi tevékenységére 10 000 000 Ft összegű támogatás nyújtása" tárgyú 
előterjesztésben szereplő 1. határozati javaslatot.
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Molnárka Gábor Zoltán, elnök: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő, a 2022. évben 
10 000 000 Ft összegű támogatás nyújtásáról szóló határozati javaslatot.

A bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
121/2022. fVI. 22.) GIB határozata
a Budai Vároltalmazó Közalapítvány részére a 2022. évben 10 000 000 Ft összegű támogatás 
nyújtásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Budai Vároltalmazó 
Közalapítvány által 2021. évben igénybe nem vett támogatási összeg visszafizetése és részére 
a 2022. évi tevékenységére 10 000 000 Ft összegű támogatás nyújtása" tárgyú 
előterjesztésben szereplő 2. határozati javaslatot.

15. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete szervezeti és 
működési szabályzatáról szóló 12/2019. (XI.28.) önkormányzati rendelet módosításáról
Előterjesztő: Gulyás Gergely Kristóf képviselő

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra tette fel az 
előterjesztésben szereplő rendeletalkotási javaslatot.

A bizottság 3 igen, 2 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
122/2022. A/l. 22.) GIB határozata
a Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete szervezeti és működési 
szabályzatáról szóló 12/2019. (XI.28.) önkormányzati rendelet módosításáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Budapest I. kerület Budavári 
Önkormányzat Képviselő-testülete szervezeti és működési szabályzatáról szóló 12/2019. 
(XI.28.) önkormányzati rendelet módosításéról" tárgyú előterjesztésben szereplő 
rendeletalkotási javaslatot.

16. Módosító előterjesztés Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2022. évi 
költségvetéséről szóló 1/2022. (II. 28.) önkormányzati rendelet módosítására
Előterjesztő: Gulyás Gergely Kristóf képviselő

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: az előterjesztéshez Zsitnyák és Varga képviselő urak módosító 
indítványt nyújtottak be.
Kérdés, hozzászólás nem lévén, elsőként szavazásra tette fel Varga képviselő úr módosító indítványát.
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A bizottság 3 igen, 2 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
123/2022. (VI. 22.') GIB határozata
módosító előterjesztésről a Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2022. évi 
költségvetéséről szóló 1/2022. (II. 28.) önkormányzati rendelet módosítására

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek Varga Dániel „Módosító előterjesztés 
Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló 1/2022. (II. 28.) 
önkormányzati rendelet módosítására" tárgyú előterjesztéshez benyújtott képviselői 
módosító indítványát.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: szavazásra tette fel Zsitnyák képviselő úr módosító indítványát.

A bizottság 3 igen, 2 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
124/2022. (VI. 22.) GIB határozata
módosító előterjesztésről a Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2022. évi 
költségvetéséről szóló 1/2022. (II. 28.) önkormányzati rendelet módosítására

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek Zsitnyák János Bálint „Módosító 
előterjesztés Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló 
1/2022. (II. 28.) önkormányzati rendelet módosítására" tárgyú előterjesztéshez benyújtott 
képviselői módosító indítványát.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő rendeletalkotási 
javaslatot a fenti módosításokkal kiegészítve.

A bizottság 3 igen, 2 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága 
125/2022. (VI. 22.1 GIB határozata
módosító előterjesztésről a Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2022. évi 
költségvetéséről szóló 1/2022. (II. 28.) önkormányzati rendelet módosítására

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Budapest I. kerület Budavári 
Önkormányzat Képviselő-testülete szervezeti és működési szabályzatáról szóló 12/2019. 
(XI.28.) önkormányzati rendelet módosításáról" tárgyú előterjesztésben szereplő 
rendeletalkotási javaslatot a 123-124/2022. (VI. 22.) GJB határozatokban foglalt 
kiegészítésekkel.
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17. A Digitális Okosjáték Óvodásoknak két intézményünknél történő bevezetése
Előterjesztő: Varga Dániel képviselő

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra tette fel az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
126/2022. JVL 22.1 GIB határozata
a Digitális Okosjáték Óvodásoknak két intézményünknél történő bevezetéséről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Digitális Okosjáték 
Óvodásoknak két intézményünknél történő bevezetése" tárgyú előterjesztésben szereplő 
határozati javaslatot.

18. A Nyár a Márián kulturális programsorozat fedezetének biztosítása
Előterjesztő: Molnárka Gábor Zoltán képviselő

Varga Dániel, alelnök: elnök úr az előterjesztésében azt írja, hogy korábban döntöttek a Mária tér 
lezárásáról. Nem emlékszik, hogy erről döntött volna akár a bizottság, akár a testület. A vízivárosi 
forgalomcsillapításról döntöttek, és a tervek keretében készült el a Mária tér ilyen formájú lezárása. 
Korábban is jelezte, hogy a lezárást magát nem tudja támogatni, mert véleménye szerint az 
hátrányosan fogja érinteni a Donáti utcában élőket. Az egyik kérdése tehát az, hogy erről mikor 
döntöttek, ki döntött a Mária tér lezárásáról. A másik kérdése pedig, hogy egy ilyen kicsi térre miért 
nem elég a költségvetésben erre elkülönített sor. Ehhez rendelne hozzá plusz milliókat ez az 
előterjesztés.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: a vízivárosi forgalomcsillapítás! projekt már a 2021. évi 
költségvetésben is szerepelt, arról egyszer már döntöttek. Szintén szerepel a 2022. évi 
költségvetésben, mint céltartalék, tehát azt is megszavazták, Tehát ezekre született támogató döntés. 
A Donáti utcai lakók szeretnék a legjobban, hogy itt valamilyen forgalomcsillapítás történjen, hiszen a 
Donáti utcában a kétirányú forgalom, illetve ahhoz kapcsolódóan a Vám utcának a menekülőútként 
történő használata az ő életüket nehezíti meg. A tervezet forgalomcsillapítással tehát leginkább a 
Donáti utca lakói fognak jól járni. A 2022. évi költségvetésben valóban szerepelt a 
forgalomcsillapításra egy címkézett összeg a céltartalékok között, azonban annak jó része 
forgalomtechnikai eszközök vásárlására, illetve tervezésre, szakértői tanácsadásra lett fordítva, és a 
fennmaradó összeg nagyon kevés ahhoz képest, hogy milyen programokat szeretnének ott 
megvalósítani. Az előterjesztésben szereplő költségelemekből látható az, hogy olyan utcabútorokat, 
olyan rendezvényszervezési szolgáltatást szeretnének igénybe venni, amelyek nem a 
forgalomcsillapítás költségeihez tartoznak, hanem ahhoz, hogy ebben a bő másfél hónapos 
időszakban a környék lakói számára nagyon színes és érdekes programokat tudjanak nyújtani.

Gulyás Gergely Kristóf, bizottsági tag: Varga képviselőtársához csatlakozva érdekesnek tartja azt az 
érvelést, hogy ha valami bekerült egyszer, a korábbi években a költségvetésbe, akkor az kvázi el lett 
fogadva. Ennyi erővel elnök úr azt is mondhatta volna, hogy a Mészáros utcai buszpályaudvar
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továbbra is tervben van az önkormányzat részéről, amit nagyon remél, hogy nem így van. 
Megkérdezte, hogy milyen bizottsági vagy képviselő-testületi határozat szólt arról - nem sor a 
költségvetési rendeletben -, hogy lezárják a Mária teret. A rendezvényszervezés kapcsán megjegyezte, 
van az önkormányzatnak egy Kulturális Nonprofit Kft.-je, ami többszáz millió forint költségvetéssel 
gazdálkodik. Nekik lenne az a feladatuk, hogy a kerületben megszervezzék a különböző kulturális 
programokat, rendezvényeket. Kérdés, hogy miért nem ők szervezik meg, miért kell erre egy plusz 
csapatot felbérelni; nem felelőtlenség-e jelen formában ez az előterjesztés.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: felelőtlenségnek semmiképpen nem tartaná. Igen, tudomása van arról, 
hogy van egy Budavári Kulturális Nonprofit Kft., de képviselő is tudja úr, hogy milyen alacsony 
létszámmal dolgoznak, és a meglévő rendezvényeknek a kiszolgálása is elég komoly kihívást jelent. 
Véleménye szerint igenis indokolt, hogy egy másfél hónapig tartó, majdnem minden napra programot 
biztosító rendezvénynél legyen külön dedikált személyzet, aki elérhető és hadra fogható. Tehát 
véleménye szerint önmagában ez nem probléma. Ugyanezt az összeget természetesen odaadhatnák 
a Budavári Kulturális Nonprofit Kft.-nek is, de akkor pedig az lenne a probléma. Az a sejtése ezért, 
hogy képviselő úrnak inkább a költséggel van problémája, nem pedig azzal, hogy egy szolgáltatót 
bíznak meg vagy pedig a Kulturális Nonprofit Kft.-nek adnak plusz juttatást a feladatra. Véleménye 
szerint egy szolgáltatót megbízni lényegesen hatékonyabb és alacsonyabb költségű.

Gulyás Gergely Kristóf, bizottsági tag: a jelenlegi önkormányzat költségvetéseiben nagyon sok sor 
nem valósult meg az elmúlt években, tehát ez ilyen szempontból nem releváns. Kérdése az, hogy 
melyik határozati javaslat szólt konkrétan arról, hogy a Mária teret le akarják zárni.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: a 2021. és 2022. évi költségvetésben szerepelt a Víziváros 
forgalomcsillapítása, ezért nem tudja értelmezni azt a kérdést, hogy döntöttek-e róla. A költségvetést 
elfogadták, céltartalékban szerepel az összeg.

Gulyás Gergely Kristóf, bizottsági tag: ha céltartalékban félre van rakva valami, és ahhoz nem nyúl 
hozzá az önkormányzat, nem rendelnek mellé egy határozatot, ami alapján elkölthető, akkor az csak 
félre van rakva, és nem lehívható. Tehát ha nincs határozat arról, hogy a lezárást meg akarják 
valósítani, akkor irreleváns az, hogy milyen sorok vannak a céltartalékok között. Ennyi erővel azt is 
mondhatná, hogy mivel benne a Mészáros utcai buszpályaudvar volt a 2020. évi költségvetésben, 
ezért el lett fogadva, és meg lesz valósítva valamikor a jövőben. De elnök úr bizonyára ezt nem 
mondja. Kérte, hogy mutassák meg azt a bizottsági vagy képviselő-testületi határozatot, amely 
kimondja azt, hogy a képviselő-testület vagy a bizottság jóváhagyja azt, hogy lezárják a Mária teret.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: természetesen nem fogja elhagyni a száját, hogy lesz Mészáros utcai 
parkoló, mert nem tudja lesz-e; ez teljesen irreleváns ebből a szempontból. Most arról kell szavazni, 
hogy fedezetet biztosítanak-e egy programsorozatra vagy sem. Képviselő úrnak jogában áll nem 
megszavazni vagy megszavazni, de arról beszélni, hogy mi lesz Mészáros utcában, véleménye szerint 
nem tartozik a tárgyhoz.

Varga Dániel, alelnök: elnök úr válasza az volt az eredeti kérdésére, hogy szavaztak a 
forgalomcsillapításról két ízben. Ez így van, jómaga is megszavazta; a tervek elkészültek, a 
forgalomcsillapítási tervezés megtörtént. Eddig mindig volt plusz döntés a tervek tudatában arról, 
hogy a terveket végrehajtják-e. Azért, mert valaki elkészít egy tervet és egy koncepciót, az nem 
egyértelműen vonatkozik arra, hogy azt végre is hajtják. Komplex tervcsomag készült, ami az 
interneten el is érhető, és ami nagyon sok forgalomtechnikai módosítást tartalmaz. Ebből most 
valamiért csak a Mária tér kerül végrehajtásra, de erről nem döntöttek. Az előterjesztéssel tehát az a 
probléma, hogy elnök úr konkrétan leírja, hogy döntés született a Mária tér lezárásáról. A tervek
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megrendeléséről született döntés, amik mindig visszajönnek még egyszer; pl. a Batthyány térről is 
többször döntöttek. Mint mondta, magával a tér lezárásával inkább aggályai és félelmei vannak. Ezt 
elnök úr is pontosan tudja, mert az elmúlt fél évben, amikor a tervek már megszülettek, ezt számos 
alkalommal jelezte a részére. A kulturális programsorozattal mint olyannal egyetért, abban a 
formában is, ha nem kerül lezárásra a Mária tér, vagy adott esetben más helyszínen kerül 
megvalósításra. Ha jól érti, számos utcabútort, eszközt, akár nyugágyakat stb. szereznek be. Kérdése, 
a programnak és a költségvetésnek része-e az, hogy felügyeletet biztosítsanak erre a területre, hiszen 
az eszközök bizonyára éjszaka is kint maradnak. Nehogy illetéktelen személyek ott töltsék a délutánt, 
és ezeket a nyugágyakat adott esetben rongálják vagy megszállják - elriasztva az ott lakókat.
Az eredeti kérdése vonatkozásában megjegyezte, emlékei szerint ilyen nem történt. Az lett volna jó, 
ha ezzel az előterjesztéssel együtt bejött volna egy olyan előterjesztés is, amelyben döntenek arról, 
hogy a Mária tél lezárásra kerül-e vagy sem. Az egész egy kicsit „kinyomott fogkrém a tubusból" 
jelenet, mivel a Mária tér kulturális programját már hirdetik az interneten, holott nem döntöttek a tér 
lezárásról. Ettől függetlenül részéről lehet ott kulturális program, de a tér lezárásának ténye miatt 
ilyen formában biztos, hogy nem fogja tudni támogatni a javaslatot. A célt magát, a kulturális 
programot akár a Mária téren, akár a Vízivárosban, ahol képviselő úr szeretné, támogatni tudja.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: a kettő szorosan összefügg,

dr. Molnár Gábor, bizottsági tag: csatlakozik az előtte szólókhoz. Elmondta, a Donáti utcában lakik, 
tehát személyesen is érinti a kérdés. Nem tudja elképzelni, hogy ez miért lenne forgalomcsillapítás. 
Véleménye szerint ez forgalomterelés, nem csillapítás, mert ettől nem fog csillapodni. A csillapítás 
azért van, mert most nincs iskola, és elment a lakóknak egy százaléka a balatoni és dunakanyari 
nyaralóba. Ez a forgalomcsillapítás. De az, hogy lezárják a Mária teret, az számára komoly aggályokat 
kelt, különösön a Donáti utcában lakók részére. Nem tudja elképzelni, hogy hogyan lehet majd 
megközelíteni, és akkor a Hunyadi János út és Toldy Ferenc utca forgalma fog megnőni. Éppen ezért 
nem tudja támogatni. Azt, hogy kulturális rendezvényeket tartanak, az más kérdés, de a pénzügyi 
részével kapcsolatban is vannak fenntartásai.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: megköszönte az észrevételeket. Teljesen egyet tud érteni azzal, hogy 
ha például a Fidesz nem tudja támogatni azt, hogy tegyenek lépéseket azért, hogy kisebb átmenő 
forgalom legyen a Vízivárosban. Személy szerint semmilyen érdeke nem fűződik ehhez a projekthez; 
mindösszesen azt szerette volna, hogy tegyenek valamit azért, hogy a Batthyány utca ne egy Fő utca 
legyen, a Donáti utcán ne a Fő utcát kerüljék ki. A bizottság ülésén nem tudja jobban kifejteni, hogy ez 
a forgalomtechnikai megoldás miért jó. Kb. egy éven át egyeztették a Városüzemeltetési és 
Beruházási irodával, a BKK-val, a Budapest Közúttal, közlekedésmérnökök és városfejlesztők 
bevonáséval. Ki van számolva, hogy ez pozitív hatással van minden utcára. Elfogadja, hogy ezt valaki 
nem látja, vagy nem hiszi el, de meg van alapozva. Most azonban nem a forgalomcsillapításról 
beszélnek, hanem arról, hogy kulturális programot tudnak-e ott biztosítani. Kulturális programot 
akkor tudnak a Mária téren biztosítani, ha van hozzá valamekkora helyük. Nem tudnak ott programot 
tartani, ahol jár a busz, ahol 70 km/h-val mennek keresztül a Batthyány utcán az autók; a kettő sajnos 
összefügg. Természetesen a bizottság tagjai nyugodtan elutasíthatják a határozati javaslatot; együtt 
tud élni azzal, hogy a Fidesz úgy gondolja, hogy nem szeretne a Vízivárosban egy kicsivel csendesebb, 
zöldebb övezetet. Azt is el tudja fogadni, ha a Fidesznek teljesen rendben van az, hogy a jelenlegi 
állapot maradjon így, mert nem szeretnének utcai programokat, és nem szeretnék azt, hogy az idősek 
kicsivel biztonságosabban közlekedjenek. Ha nem szavazzák meg a programsorozatot, akkor legjobb 
esetben is egy üres semmi jön létre, de ezt nyilvánvalóan felelősséggel fogják vállalni.
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Gulyás Gergely Kristóf, bizottsági tag: jó lenne ha elnök úr üres fideszezés helyett néha vállalná a 
felelősséget azért, amit leír. Ha nem tud elnök úr arra válaszolni, és elszámolni azzal, hogy pontosan 
melyik határozati javaslatban döntött a testület arról, hogy lezárják a Mária teret, akkor elnök úr nem 
csak a testületet, de a lakosságot is félretájékoztatja. Továbbra is várja arra kérdésére a választ, hogy 
hanem pontosan melyik év melyik hónapjában és melyik határozati javaslat szól arról, hogy a testület 
elfogadta azt, hogy a Mária teret lezárják - nem azt, hogy a költségvetésben milyen soron szerepelt, 
mert ez ilyen szempontból irreleváns.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: véleménye szerint képviselő úr nála sokkal jobban tudja, hogy nem 
szükséges határozat arról, hogy forgalmi rendet meg változtassanak; az önkormányzatnak van erre 
lehetősége enélkül is.

Gulyás Gergely Kristóf, bizottsági tag: akkor kéri, hogy elnök úr ne hivatkozzon erre.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: nem mondta azt, hogy határozat született arról, hogy lezárják a Mária 
teret. Elég sok mindent nem mondott, ezért kéri, hogy ne adjon a szájába olyat, amit nem mondott.

dr. Molnár Gábor, bizottsági tag: ezt a forgalomcsillapítási kérdést nem pártpolitikai kérdésnek tartja; 
nem hiszi, hogy jómaga vagy bárki azért nem támogatja, vagy azért támogatja, mert Fideszes vagy 
anti-Fideszes. Ez egy helyi ügy. Inkább onnan közelítené meg a problémát, hogy állítólag ez az 
önkormányzat a transzparencia, a tájékoztatás és a közösségek bevonásának nagy híve. Jómaga 
Donáti utcai lakóként egyszer nem lett megkérdezve arról, hogy mit szól ahhoz, hogy a Donáti 
utcában forgalmat fognak csillapítani. Senki nem kereste meg, és úgy gondolja, hogy a Donáti utca 
lakóinak a 98%-át szintúgy nem keresték meg. Érti, hogy valaki tervezőasztalnál tervezgettet. Kérdése, 
hogy megkérdezték-e a lakókat, mert jómaga nem tud róla, pedig ott lakik.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: hónapokon át történt a konzultáció a Budavári Önkormányzat 
Facebook-oldalán keresztül, a szakmai szervezet saját oldalán keresztül. Hírlevelekben tudósítottak, 
jómaga is tudósított róla, a Várnegyed újságban is szerepel. Ezek után jogában áll azt mondani, hogy 
most hallott róla először, de ez tényszerűen nem igaz.

Gulyás Gergely Kristóf, bizottsági tag: örül, hogy elnök úr a tényszerűségről beszél. Elmondta, nem 
szereti, ha nyilvánosan meghazudtolják, ezért felolvassa elnök úr számára azt, amit leírt 
előterjesztésében: „Ezt a programsorozatot a tisztelt Képviselő-testület által korábban támogatott 
vízivárosi forgalomcsillapítási projekt teszi lehetővé." Nem tudja, hogy a képviselő-testület milyen 
határozatban döntött arról, hogy elfogadja és be is vezeti az elkészített forgalomcsillapítási terveket. 
Ha meg tudja ezt a határozatot mutatni elnök úr, akkor elfogadja, hogy amit leírt, az igaz. Jelen 
esetben azt kell, hogy mondja, hogy amit leírt, az tényszerűden.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: nem látja azt a szót, ebben a szövegben, hogy „határozott". A 
képviselő-testület támogatása alatt értelemszerűen a költségvetés elfogadását érti.

Gulyás Gergely Kristóf, bizottsági tag: tehát akkor továbbra is támogatja a képviselő-testület például a 
Mászáros utcai buszpályaudvart, mert egyszer már elfogadta a költségvetésben. Ha bekerülnek sorok 
a költségvetésbe, az nem azt jelenti, hogy mindegyik meg is fog valósulni. A céltartalék nem azt jelenti, 
hogy valamire a képviselő-testület feltétlen támogatását megszerezte, hanem azt jelenti, hogy egy 
általános költségvetést elfogadott a testület. Jelen esetben elnök úr azt írta le, hogy a projektet 
támogatta a képviselő-testület. Kérte, hogy tényszerűen mutassa meg, hogy milyen döntés mutat 
arra, hogy a képviselő-testület ezt az adott projektet, forgalomcsillapítás támogatta.

19



Molnárka Gábor Zoltán, elnök: csak ismételni tudja; ha szerepel a céltartalékokban, amit 
megszavazott a testület, akkor számítani lehet arra, hogy lesz belőle valami. De ez nem része a 
jelenlegi előterjesztésnek. Az szerepel az előterjesztésben, hogy biztosítsanak fedezetet egy 
programsorozatra. Kérte, hogy döntsenek róla; szavazzanak igennel vagy nemmel.

Varga Dániel, alelnök: valóban része az előterjesztésnek. Például jómaga elmondta, hogy támogatja 
adott esetben azt, hogy megvalósuljon egy programsorozat, elnök úr pedig elmondta, hogy 
amennyiben nem zárják le a Mária teret, ez a programsorozat nem tud megvalósulni. Kérdése, hogy 
akkor hogyan ne lenne része a lezárás a programsorozatnak. Elnök úr azt mondta, hogy ha nem 
szavazzák meg, akkor nem szeretnék, hogy a Vízivárosban ez a nyári program megvalósuljon, és a 
kulturális élet fellendüljön. Elmondta, igenis szeretné. Azonban nem szeretné lezárni a Mária teret. 
Érti, hogy ez egy érvrendszer, de erről valóban nem döntöttek. Volt egy terv, a tervek elkészültek. 
Azon számos alkalommal vitatkoztak is, hogy ez jó-e vagy nem. Korábban más verziók is felmerültek, 
miszerint hétvégente legyen lezárva a Mária tér, és nézzék meg, hogy ez hogyan hat a kerület 
forgalmára. Ha elnök úr azt mondja, hogy ez akkor is megvalósítható, ha nem zárják le a Mária teret, 
akkor örömmel megszavazza az előterjesztést. Esetle javasolja, hogy mondjon más helyszínt.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: kérte, hogy képviselő úr javasoljon egy másik helyszínt a Vízivárosban, 
ahol van 500 m2 szabad felület.
Elmondta, az utcabútorok őrzése biztosított, illetve a Közterület-felügyelet is kiemelt munkaidőben 
fog ezzel foglalkozni.

dr. Molnár Gábor, bizottsági tag: javasolja helyszínnek a Corvin teret; elég nagy és a Vízivárosban van, 
és ott semmi gond nem lehetne.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra tette fel az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
127/2022. A/l. 220 GIB határozata
a Nyár a Márián kulturális programsorozat fedezetének biztosításáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi
Bizottsága 2 igen, 1 nem szavazattal, 2 tartózkodás mellett elutasításra javasolja a Képviselő
testületnek az „A Nyár a Márián kulturális programsorozat fedezetének biztosítása" tárgyú 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

19. AToldy Ferenc Gimnázium mozaikjának felújítása 
Előterjesztő: Varga Dániel képviselő

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra tette fel az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.
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A bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága 
128/2022. (VI. 22,) GIB határozata 
a Toldy Ferenc Gimnázium mozaikjának felújításáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Toldy Ferenc Gimnázium 
mozaikjának felújítása" tárgyú előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

20. A Kapocs a Gyermekekért Nonprofit Kft. fenntartásában működő Csiribiri Családi 
Bölcsődével feladat-ellátási szerződés megkötése
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra tette fel az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
129/2022. fVI. 22.) GIB határozata
a Kapocs a Gyermekekért Nonprofit Kft.-vel az általa fenntartott Csiribiri Családi Bölcsődében 
nyújtott családi bölcsődei ellátás biztosítására vonatkozó ellátási szerződés megkötéséről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Kapocs a Gyermekekért 
Nonprofit Kft. fenntartásában működő Csiribiri Családi Bölcsődével feladat-ellátási szerződés 
megkötése" tárgyú előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

21. A Malvin-Ház Szolgáltató Nonprofit Kft.-vel történő ellátási szerződés megkötése
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra tette fel az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
130/2022. fVI. 22.) GIB határozata
a Malvin-Ház Szolgáltató Nonprofit Kft.-vel az általa fenntartott Malvin-Ház Családi 
Bölcsődében nyújtott családi bölcsődei ellátás biztosítására vonatkozó ellátási szerződés 
megkötéséről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Malvin-Ház Szolgáltató
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Nonprofit Kft.-vel történő ellátási szerződés megkötése" tárgyú előterjesztésben szereplő 
határozati javaslatot.

További észrevétel, hozzászólás nem lévén az elnök megköszönte a részvételt és az ülést bezárta.

Budapest, 2022. július 7

Molnárka Gábor Zoltán 
elnök
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